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Komise prevence kriminality 
Rady města Blatná         
 

 
 

       Blatná dne: 15.10.2024 
 
 

ZÁPIS  
 

z jednání Komise prevence kriminality Rady města Blatná, 
které se konalo dne 14.10.2024 od 15.00 hod.   

 
 
Přítomni:  
Mgr. Iva Tvrdá, Bc. Kateřina Malečková, Mgr. Blanka Posavádová, Jan Hromada, 
DiS., pprap. Martin Tůma, Ing. Lucie Tešková, Mgr. Ondřej Kočovský 
Nepřítomen: Roman Urbánek 
Host: Mgr. Miloš Kolman (NZDM) 
 
Program jednání: 
 
1/ Oblast prevence kriminality z pohledu Strategického plánu města Blatná 
2/ Aktivity ve 2. pololetí 2024 
3/ Různé. 
 
Průběh jednání: 
 

1) Oblast prevence kriminality z pohledu Strategického plánu města Blatná 
Paní Malečková seznámila členy komise s vyhodnocením ankety 2024 v souvislosti 
s přípravou Strategického plánu města Blatná, konkrétně s výstupy u otázky „Které 
místo vnímáte problematicky z pohledu bezpečnosti“. Členové komise konstatovali, 
že problematická místa z pohledu dopravy (přechod pro chodce) by měla řešit 
z pohledu odbornosti Komise dopravní. Z pohledu bezpečnosti jsou problematické 
Husovy sady a most pod Sokolovnou. Zde se schází skupinky mladistvých, které 
jsou hlučné, mají požívat alkoholické nápoje. Byla diskutována efektivita kontrol 
městské police a PČR. Namátkové kontroly jsou zřejmě jediným řešením. Mladiství 
se především v letních měsících chtějí scházet a ne vždy se musí jednat o 
problematické chování. Dalším problémovým místem je zmiňováno vlakové nádraží, 
kde ale dle pana Tůmy z PČR a pana Kolmana hlídá bezpečnostní agentura. 
Občané dále uváděli okolí Labutě z důvodu vyskytujících se osob, kdy se členové 
komise domnívají, že v době vyplňování ankety obývali čp. 1076 nepřizpůsobiví 
občané. Část těchto občanů se z Blatné již odstěhovala, problém se v podstatě tímto 
měl vyřešit. Paní Malečková uvádí, že klienti sociálního odboru zmiňují okolí 
Bowlingu. Zde se mají scházet mladiství a požívat zde alkoholické nápoje. Řešením 
eliminovat problémy v této lokalitě by byla instalace veřejného osvětlení v okolí 
zmiňované nemovitosti. 
 

 



Členové komise pověřují paní Malečkovou prověřit možnost osvětlení okolí 
Bowling centrum Blatná. 
 
 
2/ Aktivity ve 2. pololetí 2024 
Paní Malečková uvádí, že dne 13.11.2024 proběhnou besedy pro seniory zaměřené 
na prevenci kriminality ve spolupráci s PČR (od 10.00 v DPS a od 14.00 na radnici). 
V měsíci listopadu paní Malečková a pan Tůma uskuteční besedy „Nebezpečí 
internetu“ na obou základních školách. Členové komise navrhují v listopadu 
besedovat se žáky 5. tříd (ZŠ J.A.K. 13.11.2024 a v ZŠ T.G.M. 28.11.2024) a při 
třídních schůzkách ve 2. pololetí se žáky 4. tříd, v dalších školních letech se již 
zaměřit na žáky 4. tříd. V odpoledních hodinách bude vždy navazovat beseda 
s rodiči žáků.  
 
Členové komise podporují aktivity primární prevence na základních a středních 
školách a doporučují  navýšení finančních prostředků na rok 2025. 

 
 
1) Různé 
 

• Pan Tůma uvádí, že v poslední době dochází v Blatné ke krádežím kol, a to 
především v okolí základních škol. Bylo by vhodné instalovat v okolí škol 
kamery. Paní Malečková podává informaci, že je instalace kamer v okolí obou 
základních škol připravována. Pan Tůma uvádí, že by bylo vhodné instalovat 
kamery v okolí vlakového nádraží. Paní Malečková sděluje, že vzhledem 
k vlastnictví nemovitostí na vlakovém nádraží bude zřejmě tato realizace 
problematické. Tento požadavek přednese paní Malečková vedení města 
Blatná. 

• Školní metodici shodně uvádějí nárůst žáků a studentů se závažnými 
psychickými problémy. Chybí školní psychologové, vhodná je i možnost 
pozice sdíleného školního psychologa mezi školami. Paní Malečková 
informuje o připravovaném projektu Jihočeského kraje, kdy by mělo dojít 
k personálnímu posílení PPP. Bližší informace se pokusí zjistit a zašle mailem 
členům komise a metodikům prevence kriminality. 

• Paní Tešková informuje o neúnosné situaci v SOU. Studenti, a to především 
1. ročníky jsou téměř nezvladatelní. Požádala o spolupráci Probační a 
mediační službu, PČR a odborného lektora pan Duška. Pomoc nabízí pan 
Kolman.  

• Pan Kolman informuje o pozici psychoterapeuta v NZDM a o personální 
situaci (posílení o jednoho sociálního pracovníka). 

.  
 
Jednání komise bylo ukončeno v 16.30 hodin. 
 
 
 
Zapsala: Bc. K. Malečková 
Ověřil:  J. Hromada, DiS. 
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